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Постоянна комисия по бюджет и финанси /ПК
по БФ/

ПРОТОКОЛ

№16
Днес, 14.01.2021 от 15:00 часа , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Калина Широкова - Председател
• Калоян Янков
• Красин Каракоцев
• Нейко Генчев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова

Присъствали още

Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси"
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Десислава Йонкова - Директор дирекция "ПОУС" 
инж. Антон Койнаков

Дневен ред

1 - 970 / 04.01.2021: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
В. Търново с ЕИК 104510514 за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството на 18.01.2021г.

Становища
1 - 970 / 04.01.2021: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" 
АД, гр. В. Търново с ЕИК 104510514 за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 18.01.2021г.

Становище на комисията
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Ст. Витанов - защо сменят д-р Божидар Ангелов 
Р. Иванов - не може да даде отговор на този въпрос
д-р Н. Стойнов - не знае какви са мотивите за смяната, д-р Б. Ангелов от дълго време е в 
отпуск.
К. Янков - има ли някой на линия от правния екип на Общината, защото всички членове за 
органи на управление се избират чрез провеждане на конкурс, а в настоящата ситуация се 
предлага директен избор. Правният отдел съгласувал ли е, че може по такъв начин да се 
избере нов член на състава на съвета на директорите.
Д. Йонкова - не е обследвано това обстоятелство. По принцип правните органи трябва да се 
назначават чрез конкурс, в тази част не е обследвано предложението 
К. Янков - счита, че трябва да се обследва. Параграф 10 от Правилника на закона казва 
"Сключените преди влизането в сила на правилника договори за възлагане на управлението и 
контрола, както и одобрените бизнес програми/планове на публичните предприятия запазват 
своето действие до провеждането на предвидените в закона и правилника процедури. 
Обявените преди влизането в сила на правилника тръжни и конкурсни процедури, както и 
процедурите за наемане и продажба на имоти на работници и служители на предприятието се 
довършват по досегашния ред." В случая има нов договор, изборът на нов член е нов факт. 
Счита, че Общинският съвет трябва да се въздържи от гласуване на пълномощия, които не са 
законосъобразни.
Д. Йонкова - това Общо събрание е извънредно и не е по инициатива на Общината. По-скоро 
общинските съветници трябва да преценят как да гласуват - "за" или "против", и съответно да 
имат аргументи за това.
К. Янков - ако процедурата не е съобразно изискванията на закона, как би посъветвала г-жа 
Йонкова да се гласува
Д. Йонкова - преценката е на всеки общински съветник, и съответно позицията на ВТОбС ще 
е и позицията на представителя на Общината в Общото събрание на акционерите.
К. Янков - предложено е да се гласува "за", г-жа Йонкова е съгласувала това, това означава 
ли, че са преценили, че е спазена процедурата. Ако не са разглеждали тази процедура, биха 
ли могли до сесията в 16.00 ч. да дадат своето становище по тази процедура.
Д. Йонкова - има насрочено Общо събрание на акционерите. Съответно акционерите имат 
право да гласуват "за" или "против", да не гласуват или да не се явят. Има си ред, по който се 
атакуват решенията на Общото събрание, ако има лице, което е приело, че има 
незаконосъобразност на взето решение. Общината е изготвила предложение да се гласува 
"за" по поставените точки в дневния ред.
К. Янков - предлага да бъде отложено гласуването на т. 1 от дн. ред на Общото събрание, 
поради съмнение за незаконосъобразност
В. Спирдонов - може би трябва да се обсъди параграф 3 , ал. 4 от Закона за публичните 
предприятия - "В едногодишен срок от влизането в сила на закона съставите на органите за 
управление и контрол на публичните предприятия се привеждат в съответствие с 
изискванията му." Дали са изходили от тази хипотеза не може да каже. Беше изпратена 
покана на д-р Филев и борда за участие в заседанията, но те не присъстват.
К. Янков - това означава, че за настоящите членове трябва да бъде проведен конкурс. Надява 
се, че г-н Спирдонов е поканил д-р Филев и борда за днешните заседания; Никъде не е 
описано, че за новите членове не трябва да бъде провеждан конкурс. Непровеждането на 
конкурс все повече изглежда като нарушение на закона.
В. Спирдонов - поканил е д-р Стефан Филев и борда на днешните заседа^Ця по принцип. 
Комисията не приема предложението на К. Янков: /
ЗА - 2; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4 
Комисията приема основното предложение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

J
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Постоянна комисия по здравеопазване и 
социални дейности /ПК по ЗСД/

ПРОТОКОЛ

№16
Днес, 14.01.2021 от 15:00 часа , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Николен Стойнов - Председател
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Валерия-Тереза Дончева 

Присъствали още

Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси" 
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС" 
инж. Антон Койнаков

Дневен ред
1 - 970 / 04.01.2021: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
В. Търново с ЕИК 104510514 за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството на 18.01.2021г.

Становища
1 - 970 / 04.01.2021: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" 
АД, гр. В. Търново с ЕИК 104510514 за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 18.01.2021г.

Становище на комисията

Ст. Витанов - защо сменят д-р Божидар Ангелов 
Р. Иванов - не може да даде отговор на този въпрос
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д-р H. Стойнов - не знае какви са мотивите за смяната, д-р Б. Ангелов от дълго време е в 
отпуск.
К. Янков - има ли някой на линия от правния екип на Общината, защото всички членове за 
органи на управление се избират чрез провеждане на конкурс, а в настоящата ситуация се 
предлага директен избор. Правният отдел съгласувал ли е, че може по такъв начин да се 
избере нов член на състава на съвета на директорите.
Д. Йонкова - не е обследвано това обстоятелство. По принцип правните органи трябва да се 
назначават чрез конкурс, в тази част не е обследвано предложението 
К. Янков - счита, че трябва да се обследва. Параграф 10 от Правилника на закона казва 
"Сключените преди влизането в сила на правилника договори за възлагане на управлението и 
контрола, както и одобрените бизнес програми/планове на публичните предприятия запазват 
своето действие до провеждането на предвидените в закона и правилника процедури. 
Обявените преди влизането в сила на правилника тръжни и конкурсни процедури, както и 
процедурите за наемане и продажба на имоти на работници и служители на предприятието се 
довършват по досегашния ред." В случая има нов договор, изборът на нов член е нов факт. 
Счита, че Общинският съвет трябва да се въздържи от гласуване на пълномощия, които не са 
законо съобразни.
Д. Йонкова - това Общо събрание е извънредно и не е по инициатива на Общината. По-скоро 
общинските съветници трябва да преценят как да гласуват - "за" или "против", и съответно да 
имат аргументи за това.
К. Янков - ако процедурата не е съобразно изискванията на закона, как би посъветвала г-жа 
Йонкова да се гласува
Д. Йонкова - преценката е на всеки общински съветник, и съответно позицията на ВТОбС ще 
е и позицията на представителя на Общината в Общото събрание на акционерите.
К. Янков - предложено е да се гласува "за", г-жа Йонкова е съгласувала това, това означава 
ли, че са преценили, че е спазена процедурата. Ако не са разглеждали тази процедура, биха 
ли могли до сесията в 16.00 ч. да дадат своето становище по тази процедура.
Д. Йонкова - има насрочено Общо събрание на акционерите. Съответно акционерите имат 
право да гласуват "за" или "против", да не гласуват или да не се явят. Има си ред, по който се 
атакуват решенията на Общото събрание, ако има лице, което е приело, че има 
незаконосъобразност на взето решение. Общината е изготвила предложение да се гласува 
"за" по поставените точки в дневния ред.
К. Янков - предлага да бъде отложено гласуването на т. 1 от дн. ред на Общото събрание, 
поради съмнение за незаконосъобразност
В. Спирдонов - може би трябва да се обсъди параграф 3 , ал. 4 от Закона за публичните 
предприятия - "В едногодишен срок от влизането в сила на закона съставите на органите за 
управление и контрол на публичните предприятия се привеждат в съответствие с 
изискванията му." Дали са изходили от тази хипотеза не може да каже. Беше изпратена 
покана на д-р Филев и борда за участие в заседанията, но те не присъстват.
К. Янков - това означава, че за настоящите членове трябва да бъде проведен конкурс. Надява 
се, че г-н Спирдонов е поканил д-р Филев и борда за днешните заседания; Никъде не е 
описано, че за новите членове не трябва да бъде провеждан конкурс. Нерровеждането на 
конкурс все повече изглежда като нарушение на закона. /
В. Спирдонов - поканил е д-р Стефан Филев и борда на днешните заседания по принцип. 
Комисията приема предложението: /
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: ...

2 от 2 15.1.2021 г., 11:09
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Постоянна комисия по икономически въпроси
/ПК по ИВ/

ПРОТОКОЛ

№17
Днес, 14.01.2021 от 15:00 часа , в CISCO Webex Meetings се проведе заседание на ПК. 

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Нейко Генчев
• Росен Иванов - Председател
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева

Присъствали още

Снежана Данева-Иванова - заместник-кмет "Финанси" 
Венцислав Спирдонов - Председател ВТОбС 
Десислава Йонкова - Директор Дирекция "ПОУС" 
инж. Антон Койнаков

Дневен ред
1 - 970 / 04.01.2021: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" АД, гр. 
В. Търново е ЕИК 104510514 за свикване на извънредно Общо събрание на акционерите на 
дружеството на 18.01.2021г.

Становища
1 - 970 / 04.01.2021: Покана от Съвета на директорите на МОБАЛ "Д-р Ст. Черкезов" 
АД, гр. В. Търново е ЕИК 104510514 за свикване на извънредно Общо събрание на 
акционерите на дружеството на 18.01.2021г.

Становище на комисията

1 от 2 15.1.2021 г., 11:08
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Ст. Витанов - защо сменят д-р Божидар Ангелов 
Р. Иванов - не може да даде отговор на този въпрос
д-р Н. Стойнов - не знае какви са мотивите за смяната, д-р Б. Ангелов от дълго време е в 
отпуск.
К. Янков - има ли някой на линия от правния екип на Общината, защото всички членове за 
органи на управление се избират чрез провеждане на конкурс, а в настоящата ситуация се 
предлага директен избор. Правният отдел съгласувал ли е, че може по такъв начин да се 
избере нов член на състава на съвета на директорите.
Д. Йонкова - не е обследвано това обстоятелство. По принцип правните органи трябва да се 
назначават чрез конкурс, в тази част не е обследвано предложението 
К. Янков - счита, че трябва да се обследва. Параграф 10 от Правилника на закона казва 
"Сключените преди влизането в сила на правилника договори за възлагане на управлението и 
контрола, както и одобрените бизнес програми/планове на публичните предприятия запазват 
своето действие до провеждането на предвидените в закона и правилника процедури. 
Обявените преди влизането в сила на правилника тръжни и конкурсни процедури, както и 
процедурите за наемане и продажба на имоти на работници и служители на предприятието се 
довършват по досегашния ред." В случая има нов договор, изборът на нов член е нов факт. 
Счита, че Общинският съвет трябва да се въздържи от гласуване на пълномощия, които не са 
законосъобразни.
Д. Йонкова - това Общо събрание е извънредно и не е по инициатива на Общината. По-скоро 
общинските съветници трябва да преценят как да гласуват - "за" или "против", и съответно да 
имат аргументи за това.
К. Янков - ако процедурата не е съобразно изискванията на закона, как би посъветвала г-жа 
Йонкова да се гласува
Д. Йонкова - преценката е на всеки общински съветник, и съответно позицията на ВТОбС ще 
е и позицията на представителя на Общината в Общото събрание на акционерите.
К. Янков - предложено е да се гласува "за", г-жа Йонкова е съгласувала това, това означава 
ли, че са преценили, че е спазена процедурата. Ако не са разглеждали тази процедура, биха 
ли могли до сесията в 16.00 ч. да дадат своето становище по тази процедура.
Д. Йонкова - има насрочено Общо събрание на акционерите. Съответно акционерите имат 
право да гласуват "за" или "против", да не гласуват или да не се явят. Има си ред, по който се 
атакуват решенията на Общото събрание, ако има лице, което е приело, че има 
незаконосъобразност на взето решение. Общината е изготвила предложение да се гласува 
"за" по поставените точки в дневния ред.
К. Янков - предлага да бъде отложено гласуването на т. 1 от дн. ред на Общото събрание, 
поради съмнение за незаконосъобразност
В. Спирдонов - може би трябва да се обсъди параграф 3 , ал. 4 от Закона за публичните 
предприятия - "В едногодишен срок от влизането в сила на закона съставите на органите за 
управление и контрол на публичните предприятия се привеждат в съответствие с 
изискванията му." Дали са изходили от тази хипотеза не може да каже. Беше изпратена 
покана на д-р Филев и борда за участие в заседанията, но те не присъстват.
К. Янков - това означава, че за настоящите членове трябва да бъде проведен конкурс. Надява 
се, че г-н Спирдонов е поканил д-р Филев и борда за днешните заседания; Никъде не е 
описано, че за новите членове не трябва да бъде провеждан конкурс. Непровеждането на 
конкурс все повече изглежда като нарушение на закона.
В. Спирдонов - поканил е д-р Стефан Филев и борда на днешните заседания по принцип.

Комисията приема основното предложение:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ: .

2 от 2 15.1.2021 г., 11:08


